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Abstract (en)
The invention relates to a process-controlled data input and data output device, in particular for detecting the position and/or the position change
of the printing material relative to the angular position of a cylinder of a rotation printer, which device assigns information originating from a signal
transmitter to the input and/or output data and has at least one memory. For a reliable and accurate detection of data changes it is proposed with a
simple design that the signal transmitter information (SG) serves as the address information (AR) for the memory (7, 8) which is written on or read
out in such a way that the data (DRI, DRO) is stored or output in accordance with the address information (AR). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine prozessorgesteuerte Dateneingabe- und -ausgabeeinrichtung, insbesondere zur Erfassung der Lage und/oder der
Lageänderung des Bedruckstoffes relativ zur Winkelstellung eines Zylinders einer Rotations-Druckmaschine, welche Einrichtung eine von
einem Signalgeber stammende Information den Eingabe- und/oder Ausgabedaten zuordnet und mindestens einen Speicher aufweist. Für eine
sichere und genaue Erfassung von Datenänderungen wird bei einem einfachen Aufbau vorgeschlagen, daß die Signalgeber-Information (SG) als
Adressinformation (AR) für den Speicher (7,8) dient, der in der Weise beschrieben oder ausgelesen wird, daß die Daten (DRI,DRO) entsprechend
der Adressinformation (AR) abgespeichert oder ausgegeben werden.
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